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Betreft: Art. 47 vragen van D66 inzake Kaleido 

 
Geacht college, 

 
Maastricht kent nominaal het grootste aantal internationale studenten van Nederland1. Al langere 
tijd zijn wij als gemeente samen met Universiteit Maastricht (UM) en Hogeschool Zuyd op zoek naar 
een manier om het internationale studentenleven te organiseren. Daar zijn wij enorm gebaat bij. Een 
betere organisatie van deze gemeenschap zorgt voor meer dialoog en bevordert daarmee de binding 
tussen de (internationale) student en onze stad. Dat is goed voor de leefbaarheid, onze economie en 
onze toekomst. 
 
Bij de start van het actieprogramma studentenstad in 2013 werd geconstateerd dat het inzicht- en 
aanbod in activiteiten voor (internationale) studenten, evenals de mogelijkheid deze zelf te 
organiseren, een knelpunt was. Er zijn in de jaren 2015-2016 diverse pilots gestart. Op het gebied van 
de prioriteit b(l)oeiend studentenleven gaat het hier voornamelijk om de pilot Kaleido, eerder 
bekend als de International Students Club (ISC)2. In 2015 is de pilot Kaleido opgestart met als doel het 
realiseren van een ontmoetingsplek voor internationale- en internationaal georiënteerde studenten. 
Naar planning zou Kaleido in 2019 plaats bieden aan 400 personen op de locatie in de Timmerfabriek.  
 
Op 13 november 2018 zijn wij als raad geïnformeerd over de laatste stand van zaken destijds middels 
een raadsinformatiebrief. Daarin werd ons verteld dat het lokaliseren van Kaleido binnen de 
Timmerfabriek geen haalbare casus bleek. Sinds dat moment is de gemeente op zoek, samen met 
UM, naar een alternatieve locatie. In de meest recente raadsinformatiebrief, 2.5 jaar later,  lezen we 
echter dat een gezamenlijk gedragen resultaat niet meer haalbaar blijkt3.  
 
De fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen: 
 
1. Waarom is een gezamenlijk gedragen resultaat niet meer mogelijk gebleken?  

                                                           
1
 Manshanden, J. J. & Koops, O. (2021) Kennis in de stedelijke economie; de financieel-economische waarde van hoger 

onderwijs en onderzoek in 2018. NEO Observatory. Onderzoek in opdracht van Stichting KENCES. 
2
 https://maastricht.parlaeus.nl/admin/searchm/action=showds/item=110/2017-06_Evaluatie_Student_en_Stad_2017.pdf  

3 https://maastricht.parlaeus.nl/user/bestuursdocument/action=showdoc/gd=25108/RIB_-

_International_Students_Club__Kaleido_.pdf 
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2. Hoe verhoudt deze conclusie - zoals beschreven in de recentelijke raadsinformatiebrief van 14 

juli 2021, verzonden 19 juli 2021 - zich tot het jarenlange proces rondom Kaleido van de 
gemeente en UM?  

3. Op welke manier kijkt de internationale studentengemeenschap zelf tegen deze ontwikkeling 
aan? Heeft het college de voortgang van het proces en het recentelijk besluit getoetst bij - en 
gecommuniceerd met - de doelgroep? 

4. Wat heeft de gemeente samen met UM ondernomen om in die 2.5 jaar tot een gezamenlijk 
gedragen resultaat te komen? 

5. Wat gaat het college actief ondernemen om alsnog aan de realisering van een International 
Students Club te voldoen? Op welke termijn zouden wij hier de eerste resultaten van kunnen 
zien?  

 
Op dit moment centreert de internationale studentengemeenschap zich vooral rondom organisaties 
zoals Amnesty International, UNSA of AIESEC. Een studentenvereniging zoals Circumflex of Tragos 
kent de internationale studentengemeenschap niet. Wel is recentelijk een internationaal dispuut, 
Philia, opgezet, waarvan Rianne Letschert patronesse is. 
 
6. Welke aantoonbare verschillen ziet het College zelf tussen de organisatie van het studentenleven 

en het internationale studentenleven? 
7. Deelt het college onze mening dat internationale studenten, net zoals studenten bij Circumflex of 

Tragos, ook een verenigings- of ontmoetingsplek (post-corona) nodig hebben? Zo ja, wat wil en 
kan het college hier nog in investeren en op welke termijn zou hiermee gestart kunnen worden? 
Zo nee, waarom niet? 

8. Zijn er mogelijkheden om internationale studenten als eindgebruikers via projecten of subsidies 
zelf te betrekken bij het bevorderen van ISC/Kaleido? Anders verwoord: deelt het College onze 
mening dat we deze casus zouden moeten aangrijpen om de participatie onder internationale 
studenten te vergroten door hen zelf meer financieel mandaat te geven? Zo ja, hoe zou u dit 
inrichten en op welke termijn zou hiermee gestart kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 

 
 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Namens de fractie van D66, 
 
 
met vriendelijke groet, 
 
 
Ingrid Politisch      Thomas Gardien 
Raadslid D66 Maastricht    Burgerraadslid D66 Maastricht 
 
 


